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ZÁPIS 

z 14. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 21. října 2019 
 
 

 

Přítomní členové SRUPa: Lucie Částková, Ondřej Dobeš, Lada, Dubnová, Hynek Ludvík, Jiří 

Šlapák, Martin Šustr, Pavel Vajrauch,  

Omluveni: Adam Bílek, Miroslav Dvořák, Karolína Jastřemberská, Ondřej Kuba, Anna Pátková, Petr 

Šohajek, Ondřej Valchař, Filip Vávra 

Hosté: Kateřina Bartošová, Martin Šanda 

Program zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Volba předsedy a předsednictva SRUPa. 

4. Informace od členů SRUPa. 

5. Projednání zprávy „Bydlení studentů Univerzity Pardubice“. 

6. Různé. 

7. Závěr. 

Na začátku zasedání bylo přítomno šest členů SRUPa a dva hosté. 

1. Zahájení. 

Statutární místopředseda SRUPa Pavel Vajrauch zahájil 14. zasedání SRUPa a přivítal 

přítomné členy SRUPa a hosty. Na úvod také představil nového člena SRUPa Hynka 

Ludvíka, kterého požádal, aby se krátce představil. Následně představil program zasedání, 

který obdrželi již v pozvánce.  

2. Schválení programu zasedání. 

Členové SRUPa hlasovali o programu schůze. Program byl přijat následujícím počtem hlasů: 

 6 – 0 – 0. (pro – proti – zdrželi se). 

3. Volba předsedy a předsednictva SRUPa 

Statutární místopředseda Pavel Vajrauch spolu s hostem Kateřinou Bartošovou, bývalou 

předsedkyní SRUPa zrekapitulovali a osvětlili aktuální situaci v předsednictvu SRUPa - na 

základě přerušení studia Kateřiny Bartošové došlo k zániku jejího mandátu senátorky AS 

UPa a tím i členky SRUPa a funkce předsedkyně SRUPa. Na základě toho je nutné dovolit 

do předsednictva dalšího člena SRUPa a to do funkce předsedy/předsedkyně SRUPa. 

Předsedající Pavel Vajrauch navrhnul schválit pro volbu volební komisi ve složení Ondřej 

Dobeš, Lada Dubnová a Jiří Šlapák, která byla plénem schválena následujícím počtem hlasů: 

 6 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se) 

Ondřej Dobeš seznámil členy SRUPa s postupem volby funkcionářů SRUPa podle 

Jednacího řádu SRUPa a vyzval plénum k podání návrhů kandidátů na tuto funkci. Jako 

kandidátka byla navržena Lucie Částková, která s kandidaturou vyslovila souhlas. 
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Následovala tajná volba a předseda volební komise po sečtení hlasovacích lístků 

konstatoval, že Lucie Částková byla zvolena předsedkyní SRUPa následujícím počtem 

hlasů: 

 5 – 0 – 1 (pro – proti – neplatné) 

Ondřej Dobeš pak ještě nově zvolenou předsedkyni SRUPa požádal, v souladu s Jednacím 

řádem SRUPa čl. 6, odst. (5), aby si zvolila statutárního místopředsedu. Za statutárního 

místopředsedu si Lucie Částková zvolila současného statutárního místopředsedu Pavla 

Vajraucha, který po domluvě dokončí toto zasedání SRUPa jako předsedající. 

4. Informace od členů SRUPa. 

Předsedající Pavel Vajrauch uvedl, že tento bod programu je pro vzájemnou informovanost 

mezi členy SRUPa z jednotlivých fakult, mezi „velkým“ univerzitním akademickým 

senátem a „malými“ fakultními akademickými senáty a také mezi studentskými senátory 

univerzity a jinými univerzitami na národní úrovni, tedy v rámci Studentské komory Rady 

Vysokých škol (SK RVŠ). Následně vyzval jednotlivé členy SRUPa, jestli mají k tomuto 

bodu nějaké podněty.  

a) Lucie Částková avizovala svůj návrh spolupráce se studenty – ambasadory, které by 

za SRUPa ráda oslovila ke spolupráci. 

b) Ondřej Dobeš, jako delegát Univerzity Pardubice v SK RVŠ, informoval o posledním 

(říjnovém) zasedání SK RVŠ, které se uskutečnilo na půdě Slezské univerzity 

v Opavě: 

o Anna Kruljacová z VUT v Brně byla zvolena místopředsedkyní SK RVŠ;  

o byly řešeny vzpomínkové akce a program ke Dni boje za svobodu a demokracii 

a Mezinárodnímu dni studentstva a doplnil, že program vzpomínkových akci na 

Univerzitě Pardubice bude zveřejněn v blízké době. 

o probíhala diskuze o Ceně Jana Opletala, kterou SK RVŠ uděluje každý lichý rok 

„osobnosti nebo skupině osobností za výjimečný přínos v rozvoji akademické 

obce, hájení akademických práv a svobod, posílení studentských práv a svobod, 

významné přispění v boji proti bezpráví, za rovné zacházení a příležitosti nebo 

proti jakékoliv diskriminaci v uplynulém období“ a doplnil, že v letošním roce je 

celkem 13 nominací na tuto cenu. 

c) Jiří Šlapák informoval přítomné o pokroku ve snaze studentských senátorů DFJP 

zavést na fakultě koše pro tříděný odpad - konstatoval pozitivní zprávu, že se 

studentům podařilo tyto koše zavést a v prostorech DFJP je tak možné odpad třídit. 

d) Jiří Šlapák a Pavel Vajrauch ještě rozvedli diskuzi na téma relax zón pro studenty 

v budově DFJP a 3. a 4. podlaží budovy EA, kde se tyto studentské koutky ještě budují. 

e) Lucie Částková upozornila, že pro studenty FES není žádný úložný prostor na batohy 

ani kufry a není to tak pro studenty komfortní. 

f) Pavel Vajrauch spolu s dalšími členy SRUPa upozornil, že se blíží volby do 

univerzitního akademického senátu a také do několika fakultních akademických 

senátů. Po krátké debatě se přítomní shodli na propagaci voleb mezi studenty na 

Facebooku SRUPa. 
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5. Projednání zprávy „Bydlení studentů Univerzity Pardubice“. 

Statutární místopředseda Pavel Vajrauch informoval členy SRUPa o zprávě „Bydlení 

studentů Univerzity Pardubice“, kterou obdrželi spolu s pozvánkou a předal slovo Kateřině 

Bartošové, která se v minulém akademickém roce účastnila jednání při vzniku této zprávy. 

Kateřina Bartošová zrekapitulovala, že prvotním impulzem pro vznik této zprávy byl návrh 

Dr. Synkové z FF, která chtěla v rámci předmětu Aplikovaná antropologie se studenty 

realizovat kvalitativní výzkum. Po vzájemné diskuzi se jako zajímavé téma pro výzkum 

jevilo téma bydlení studentů univerzity.  Následně přítomné seznámila s obsahem zprávy a 

s průběhem jednání při vzniku této zprávy.  

Následovala diskuze, ve které členové SRUPa diskutovali o závěrech výzkumu a jeho 

přínosech. Kateřina Bartošová zodpověděla také několik konkrétních dotazů. Na závěr 

diskuze se přítomní členové SRUPa shodli na přínosu této zprávy a dalších podobných 

aktivitách a nikdo ze členů SRUPa neměl námitek k finální podobě zprávy, na které se 

SRUPa částečně podílela. 

6. Různé 

V bodě Různé se předsedající Pavel Vajrauch obrátil na plénum, jestli mají ještě nějaké 

témat či podnět, který by chtěli řešit.  

Člen SRUPa Jiří Šlapák se přítomných dotázal, jestli nemají nějaké informace k možnosti 

zpřístupnění aplikace IS/STAG pro chytré mobilní telefony s OS Android. Místopředseda 

Martin Šustr se s ostatními členy podělil s ohlasy z jiných univerzit, kde aplikace funguje a 

tlumočil pozitivní ohlasy studentů. Bývalí předsedové SRUPa Martin Šanda, Ondřej Dobeš 

a Kateřina Bartošová doplnili, že tato záležitost byla s vedením univerzity již několikrát 

projednávána, ale zrealizovat se to nepodařilo. Po diskuzi se plénum shodlo, že je žádoucí 

iniciativa toto téma znovu s vedením univerzity otevřít. Diskuze, ve které vystoupili všichni 

přítomní, pak ještě pokračovala na téma digitalizace, výhodami a nevýhodami zavedení 

elektronických indexů na jednotlivých fakultách – se závěrem, že toto téma bude SRUPa 

dále diskutovat. 

7. Závěr 

Předsedající místopředseda Pavel Vajrauch se rozloučil, poděkoval a pozval všechny členy 

SRUPa na neformální setkání.  

 

 

       Pavel Vajrauch  

t. č. statutární místopředseda SRUPa 


